
 

Muut mahdolliset asiat 
Aluehallitus 16.12.2024 § 301 

Pohjanmaan hyvinvointialueen hallintosäännön 161 §:n mukaan asiat päätetään 
kokouksissa viranhaltijan esittelystä. Hallintosäännön 160 §:n mukaan toimielin voi 
esittelijän tai jäsenen ehdotuksesta, jota on kannatettu, ottaa enemmistöpäätöksellä 
käsiteltäväksi asian, jota ei ole mainittu kokouskutsussa. 

Pykälän kohdalla voidaan esimerkiksi jakaa tietoa, ilmoittaa asioista, tehdä aloitteita ja 
esittää kysymyksiä. 

Dokumentteja hallitukselle tiedoksi: 

- Kirjelmä Pohjanmaan hyvinvointialueen hallitukselle, Vöyri 

- Vastaus Vöyrin oppilashuollon ohjausryhmän kirjelmään 

- Kirjelmä Geritrimistä 

- Nimenkeräys; Kristiinankaupunki 

 

   

Päätös: 
Jäsenet esittivät kokouksessa seuraavat kysymykset:  
David Pettersson kysyi, miten psykiatria on järjestetty pohjoisella alueella, ja toivoi, että 
AVI:n viranhaltija osallistuu jossain vaiheessa hallituksen kokoukseen, jotta voidaan 
keskustella hyvinvointialueen ja AVI:n välisestä yhteistyöstä.  
Annica Haldin nosti esille kysymyksen Fimlabin näytteenotosta pohjoisella alueella, jossa 
suunnitellaan muutoksia helmikuusta 2025 alkaen.  
Rainer Bystedt toivoi selkeämpää seurantaa euromääristä, jotka on säästetty tulevaisuus- 
ja sopeuttamisohjelman eri toimenpiteillä. Bystedt toivoi myös, että asiakkaille, jotka 
siirretään asumisyksiköstä toiseen hallituksen palveluverkosta tekemien päätösten myötä, 
annetaan riittävästi selkeää informaatiota. Bystedt ja Rantala kysyivät myös, miten 
lastensuojelun toimintaa kehitetään pohjoisella alueella.  
Rantala toivoi informaatiota asiakkaiden turvarannekehälytysten vastausajoista. Lindqvist 
ja Willman ottivat esille kysymyksen Geritrimin ja hyvinvointialueen yhteistyöstä.  
   
Esityslistalla mainitut dokumentit ja jäsenten kysymykset merkittiin tiedoksi. Viranhaltijat 
antavat kysymyksiin tarvittaessa tarkempia vastauksia tulevissa hallituksen tilannekuvissa. 

 


